

# Berryessa Chinese School

Morrill (408) 874-5874

Sierramont (408) 679-3326

BCS School Hours Sat. 9AM-1PM

# 博愛通訊

**eNewsletter** 

博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA95152 • 留言/Voice Mail: 408-5200-BCS • website: www.bcs-usa.org • Email: bcs\_board@yahoo.com

# 博愛活動 BCS Upcoming Events

日期	事項	Event	地點 Location
6/3	端午節	Dragon Boat Festival	
6/4	學年最後一天	Last day of school	
9/10	2022-23 開學日	2022-23 First day of school	

# 本期摘要 Summary

- ◆ 校長的話 Principal's End of Year Message
- 2022-2023 學年註冊事宜 Registration Information
- 2022-2023 文化班 Cultural Classes
- 畢業禮 Graduation
- 北加州中文學校聯合會會訊 ANCCS News

#### **BUSD Corner**

The Berryessa Union School District fully reopened our campuses for in-person instruction on Monday, August 16, 2021. All campuses will operate using traditional bell schedules with additional safety measures in place.

Please refer to BUSD <u>Frequently Asked Questions</u> on BUSD <u>Reopening Hub</u> for information, updates & resources.

## 校長的話 Principal's End of Year Message

時間真的過得很快,本週六已是這學年的最後一個上課天。在這裏我謹代表博愛中文學校感謝所有董事會成員和義工家長們在過去一年為學校所作出的貢獻。博愛是一所非牟利學校,沒有各位的幫忙,學校就難以順利運作。更感謝我們所有的老師,他們努力不懈地在綫上把中文及中國文化教授給我們的學生。



在暑假期間,學校管理團隊將努力制定安全回校措施,以確保校園在新學年順利重新開放。希望大家都在暑期裏能有機會與家人和朋友共度美好時光,並在秋天帶著活力回到學校。期望新學年在校園裡見到大家。

祝大家暑期愉快!身體健康!

Time flies really fast. This Saturday is the last school day of the school year. On behalf of Berryessa Chinese School, I would like to thank all the board members and volunteer parents for their contributions to the school in the past year. BCS is a non-profit organization. Without your help, the school would not be able to operate smoothly. We would also like to thank all our teachers who work tirelessly to teach Chinese and Chinese culture to our students online.

During the summer break, the school administration team will be working to develop safe return-to-school measures to ensure a smooth reopening of the campus for the new school year.

Hope you all have the opportunity to spend quality time with family and friends in the summer and return to school with a sense of rejuvenation in the fall. Looking forward to seeing you all on campus in the new school year.

Happy summer everyone!







## 2022-2023 學年註冊事宜 Registration Information

#### 新生註冊(註冊表格連接)

開放新生註冊的班級有:

- 國語學前班(MP) 入學年齡必須於12/2/2018或之前出生
- 國語幼稚園班(MK) 入學年齡必須於12/2/2017或之前出生
- 中文外語幼稚園班(CFLO) 入學年齡必須於12/2/2017或之前出生
- 粵語學前班(CP) 入學年齡必須於12/2/2018或之前出生
- 粵語幼稚園班(CK) 入學年齡必須於12/2/2017或之前出生
- 高中學分班 (HSIC) 就讀日校七年級以上的學生

#### 學費:\$495/\$700

#### **Open Enrollment (registration link)**

Classes open for registration:

- Mandarin Preschool (MP) Applicant must be born on or before 12/2/2018
- Mandarin Kindergarten (MK) Applicant must be born on or before 12/2/2017
- Chinese as a Foreign Language Kindergarten (CFL0) Applicant must be born on or before 12/2/2017
- Cantonese Preschool (CP) Applicant must be born on or before 12/2/2018
- Cantonese Kindergarten (CK) Applicant must be born on or before 12/2/2017
- High School Integrated Chinese (HSIC) Applicant must be in 7th grade or above in day school

Tuition: \$495/\$700

# 文化班公告 Cultural Department

文化班(除羽毛球班外)仍有名額, 歡迎各界人士<u>報讀文化班</u>。 請到以下網頁查詢詳情。

文化班學費早鳥優惠延長至5月底。 http://www.bcs-usa.org/culture-dept/ 兒童:\$225/成人:\$265

We are still accepting <u>applications</u> for our kid cultural classes except badminton. Please sign up for your kid/s. Please check out the link below. We also offer adult cultural classes. Parents and off-campus friends are welcome to register early.

Early bird tuition discount is extended to the end of May.







# 2022-2023 文化班 Cultural Classes

為了促進親子關係, 博愛推動一家大小一起學習, 來年提供插花和中國文化介紹課程。每位報讀成人, 買一送一: 可帶一名兒童一同上課。

To promote parents and child bonding, kids can learn together with their parents. In the coming year, BCS will offer two cultural classes (Floral arrangement and Introduction to Chinese Culture) allowing parents to register along with a kid. One kid is free to attend with the parent paying the adult culture class tuition.

## 文化班註冊表格 Cultural Class Registration Form











### 文化班 Kids Cultural Classes

MORRILL CAMPUS				
珠心算 Mental Arithmetic	11:45 AM - 12:45 PM			
創意繪畫 Creative Drawing	11:45 AM - 12:45 PM			
漫畫 Cartoon Drawing	11:45 AM - 12:45 PM			
現代功夫 Modern Kungfu	11:45 AM - 12:45 PM			
粵語會話 Cantonese Conversation	11:45 AM - 12:45 PM			
SIERRAMONT CAMPUS				
漫畫 Cartoon Drawing	11:45 AM - 12:45 PM			
毛球班 Badminton (full)	11:45 AM - 12:45 PM			
國語會話班 Mandarin Conversation	11:45 AM - 12:45 PM			
中國文化特別班 Introduction to Chinese Culture	11:45 AM - 12:45 PM			
AP 中文必勝班 Introduction to AP Chinese	11:45 AM - 12:45 PM			
書法 Chinese Calligraphy  !!! NEW !!!	11:45 AM - 12:45 PM			
中 <b>國樂器演奏 Chinese Instruments</b> (自備樂器 Bring your own instrument)	11:45 AM - 12:45 PM			



#### 成人文化班 Adult Cultural Classes

MORRILL CAMPUS				
太極拳 Tai-Chi Chuan	10:00 AM - 11:00 AM			
SIERRAMONT CAMPUS				
舞動瑜珈 Yoga and Dance	9:30 AM - 10:30 AM			
成人羽毛球班 Adult Badminton	9:15 AM - 10:15 AM (session I) 10:20 AM - 11:20 AM (session II)			
中 <b>國樂器演奏 Chinese Instruments</b> (自備樂器 Bring your own instrument)	11:45 AM - 12:45 PM			
<b>成人插花 Adult Floral Arrangements</b> (酌收材料費 Additional materials fees apply)	10:00 AM - 11:00 AM (adults only) 11:45 AM - 12:45 PM **			
中國文化特別班 Introduction to Chinese Culture	11:45 AM - 12:45 PM **			

親子教育特別優惠 (成人插花或中國文化特別班)

歡迎家長和您的小孩一同參與,支付成人學費(一個孩子<mark>免費</mark>參加)! 但校區巡邏仍是一項必須履行的義務.

\*\* Parent-child education special (Adult Floral Arrangements or Introduction to Chinese Culture)

Parent and one child: pay adult tuition (one child is **free** to attend the same class)! Parents are still obligated to campus patrol duty.







### 畢業禮 Graduation

本學年快將完結,很多學生將會畢業離開博愛中文學校,開始人生下一個階段.學校在5月21日為學生及家長舉行了畢業典禮。

因為疫情關係,及減少人群聚集,當天我們下午分開四個時段在戶外,為各部門的畢業生舉行了簡單而隆重的畢業典禮.感謝各位參與的老師及為畢業典禮作準備的義工家長們。

畢業學生從校長手中接過畢業證書,之後大家高興地拍照留念。

以下是一些當日的照片:

The school year is coming to an end. Many students will graduate from BCS to start the next phase of their lives. The school held a graduation ceremony for students and their parents on May 21.

Due to the pandemic and to avoid large crowd gatherings, we held a simple graduation ceremony for the graduates from each department in four separate

time periods in the afternoon.

Thank you to all the teachers who participated and the volunteer parents who prepared for the graduation ceremony.

Graduates received their diplomas from the principal, and everyone happily took pictures afterward. Here are some photos from the day:

















# 北加州中文學校聯合會



Association of Northern California Chinese Schools

P.O. Box 362250, Milpitos, CA 95036-2250 http://www.ANCCS.org https://www.facebook.com/groups/ANCCS.US

# May 25, 2022 第44屆雙週刊第十九期

會員學校通訊-雙週刊

第十九期: ANCCS 44th eNewsletter #19

本會近期重要活動			
日期	事項		
6/12	第四次理事會(正副會長選舉)		
6/13- 6/17	<u>兒童文化夏令營</u>		
7/15- 7/17	教師營		
7/17	年會		

ANCCS Bi-weekly Newsletter Link: ..... Archived eNewsletter link







博愛中文學校務求運作盡善盡美, 歡迎閣下電郵至各部門的主管表達寶貴意見, 感謝一直支持!

If you have any questions or suggestions for improvement concerning BCS, please feel free to reach out to our leadership listed below.



Department	Email
BCS Board	bcs_board@yahoo.com
Secretary	secretary@bcs-usa.org
Admin / Operations	vp-admin@bcs-usa.org
IT / Website Support	it@bcs-usa.org
Registration	registration@bcs-usa.org
Curriculum	vp-curriculum@bcs-usa.org
Mandarin	mandarin@bcs-usa.org
Cantonese	cantonese@bcs-usa.org
CFL	cfl@bcs-usa.org
HSIC	hsic@bcs-usa.org
Academic Competition	ac@bcs-usa.org





